
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sokoli konaného   

dňa 24.03.2025 

 

Termín konania :        24.03.2025 

 

Miesto konania :         zasadacia miestnosť obecného úradu 

 

Prítomní poslanci:      podľa prezenčnej listiny – príloha zápisnice 

 

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Voľba návrhovej a mandátovej komisie.  

4. Schválenie programu  zasadnutia OZ. 

5. Kontrola prijatých uznesení. 

6. Informácia starostu o svojej činnosti od posledného zasadnutia – ústna informácia.  

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024. 

8. Štátny fond rozvoja bývania – stav k 31.12.2024. 

9. Vytriedenosť komunálneho odpadu za rok 2024. 

10. Informácia o čerpaní fondu opráv za rok 2024. 

11. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce Sokoľ. 

12. Projektový zámer Integrovanej územnej investície „Sokoľ – kanalizácia a ČOV“ ul. 

Kostolianska.  

13. Vyhlásené výzvy 2025. 

14. Rôzne. 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 

K bodu č. 1 a 4 

Starosta obce privítal prítomných a skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Prítomní boli 5 poslanci zo 7. Program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol zverejnený na 

úradnej tabuli a tiež na internetovej stránke obce. Taktiež bol program prejednaný na 

pracovnom stretnutí starostu obce Sokoľ a poslancami.   

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 185. 

 

K bodu č. 2 

Za overovateľov zápisnice boli určení Martin Mikle, Peter Kišiday  

Za zapisovateľku bola určená Ing. Ivana Mlynáriková. 

 

 

K bodu č. 3 

Do návrhovej a mandátovej komisie boli zvolení: 

- predseda: Josef Hofman 

- člen: Michal Hreščák 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 184. 

 

 

 



K bodu č. 5 

Na predchádzajúcich zasadnutiach obecného zastupiteľstva bolo prijatých celkom 32 uznesení. 

Všetky uznesenia boli splnené, resp. boli konštatačného charakteru.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 186. 

 

K bodu č. 6 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti od posledného zasadnutia,                                           

t. j. od 09.12.2024 do 24.03.2025: 

- pracovné stretnutia MAS Čierna hora k čerpaniu prostriedkov v závere 

programovacieho obdobia, predloženie projektových zámerov, príprava spracovanie 

projektovej dokumentácie, rozpočtov - Kultúrny dom Sokoľ – rekonštrukcia vestibulu 

KD a HZ - projekt a žiadosť podaná a zároveň príprava a spracovanie žiadosti o dotáciu 

s názvom projektu Nákup komunálnej techniky a zariadenia - obec  Sokoľ, žiadosť 

taktiež podaná. U obidvoch bolo zabezpečené vykonanie verejných obstarávaní,   

- pracovné stretnutia k výberu stavebných dozorov k projektu výstavby kanalizácie 

a ČOV - Hudák , Ferenc, Hudák, Farkáš, Marko - zatiaľ bez výsledku, 

- obhliadky  v súvislosti s nákupom minibagru, zabezpečenie podkladov k verejnému 

obstarávaniu minibagra do 2 t, vykonané VO, podpísanie zmluvy a predloženie na 

kontrolu na Environmentálny fond,  

- účasť na vianočnej besiedke MŠ,  

- pracovné stretnutia v súvislosti so zmenou štatutára Spoločného obecného úradu so 

sídlom v Beniakovciach na obec Budimír, podpis dodatku k zmluve,  

- účasť na koncoročnom pracovnom stretnutí EU projekt v obci Svinica, 

- zabezpečenie projektu Hrad Sokoľ, podpis dodatku zmluvy, vyúčtovania a finančných 

kontrol na úrade práce, sociálnych vecí a rodiny,  

- pracovné stretnutia k pozemkovým úpravám v lokalite Pod ľažnicami II - vyjadrenie k 

návrhu všeobecných zásad funkčného usporiadania územia v obvode pozemkových 

úprav, 

- príprava a zabezpečenie podávania polnočného punču v spolupráci s DHZO Sokoľ po 

polnočnej vianočnej sv. omši, 

- zabezpečenie a príprava silvestrovskej zábavy s deťmi, 

- pracovné stretnutie s VVS a.s. s p. Dubovským - riaditeľ závodu v Košiciach, p. 

Kováčovou - technická námestníčka, p. Kalinákom - investičný riaditeľ k výstavbe 

kanalizácie a ČOV - zameranie existujúcej kanalizačnej stoky, parcely okolo ČOV, 

majetko - právne vysporiadanie pozemkov pod kanalizáciou, 

- zabezpečenie skúšok ochotníckeho divadla SoLo - Sokoľské divadlo, účasť na 

divadelnom predstavení v obci Sokoľ a Družstevnej pri Hornáde, 

- pracovné stretnutia na MIRRI, UMR -  k dofinancovaniu projektu Kanalizácia a ČOV, 

spracovanie a podanie žiadosti, žiadosť schválená vo výške 326 507,98 €, 

Environmentálny fond zamietol takéto spolufinancovanie projektu a ponuka pôžičku od 

EF, neplánované zastupiteľstvo - schválenie financovania prostredníctvom úveru z EF, 

príprava žiadosti o úver, 

- na základe oznámenia o rekonštrukcii cesty III. triedy účasť na stretnutí  s riaditeľkou 

investičného oddelenia, zabezpečenie projektovej dokumentácie zmeny stavby pred 

dokončením- prepojenie ul. Záhradnej s ul. Sokoliou a ul. Slnečnej a lokalitou Hrabiny, 



žiadosti o vyjadrenia k PD, predbežné oznámenie SC KSK o zamietavom stanovisku 

k PD - zákaz umiestnenia kanalizačných šácht v telese cesty, pracovné stretnutie 

projektanta stavby p. Repela  s riaditeľom SC KSK p. Žiarnym, pracovné stretnutie 

spoločne so zástupcom starostu p. Hreščákom s riaditeľkou SC KSK p. Hudák 

Orlovskou k východiskám a možnosti súhlasného stanoviska k projektu kanalizácie 

zmeny stavby pred dokončením ul. Kostolianska, 

- príprava podkladov k podaniu žiadosti o dotáciu na MF SR na individuálne potreby obcí 

- zariadenia do kuchyne KD, 

- zabezpečenie zimnej údržby, čistenie rigolov orez a štiepkovanie konárov okolo ciest, 

cintorínov a verejných priestranstvách, 

- organizácia a účasť na verejnom zhromaždení občanov k plánovanej výstavbe 

kanalizácie, príprava podkladov a príprava dodatku k zmluve s dodávateľom 

spoločnosťou OHLA ŽS a.s., predloženie na odsúhlasenie Environmentálnemu fondu, 

do dnešného dňa žiadna  Enviromentálny fond nezaujal stanovisko, v súvislosti s tým 

pracovné stretnutie a spracované vyjadrenie spoločnosti El Pro Kan k rozpočtu, 

- účasť na kooperačnej rade UMR schvaľovanie projektových zámerov, podanie nového 

projektového zámeru ul. Kostolianska, 

- účasť na slávnostnom odovzdávaní šekov k schváleným dotáciám  a  projektom Terra 

Inkognita v Bio Hoteli Welnes v Hyľove – predsedom KSK p.  Rastislavom Trnkom- 

projekt ,,Vyhliadka z veže hradu Sokoľ“, pracovné stretnutie k samotnej realizácií 

projektu, príprava ohlásenia, VO na dodávateľa a podkladov k podpisu zmluvy, 

- účasť na recepcii Čaša Vína – dlhopisového programu Voda spieva v mestskom parku 

v Košiciach, 

- pracovné stretnutie na regionálnom centre Sociálnej ekonomiky v Košiciach k možnosti 

pokračovania projektu obnovy hradov - zatiaľ bez výsledku, 

- osobné stretnutia s obyvateľmi obce k pripravovanej realizácií kanalizácie a prípravy 

prípojok na jednotlivé pozemky, 

- zabezpečenie podkladov k spracovaniu monitorovacej správy k fotovoltike na OÚ a KD 

- správa audítora prof. Tauša, NMS p. Suchá, 

- účasť na regionálnom zasadnutí RZO KO v Slanci - schvaľovanie rozpočtu, 

hospodárenia za minulý rok, príprava zasadnutia ZMOS, 

Okrem bežných prevádzkových činností sa starosta zúčastnil nielen na rokovaniach, ale aj na 

poradách a školeniach.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 187. 

 

K bodu č. 7 

Kontrolórka obce Sokoľ JUDr. Svetlana Pavlíková, PhD. prítomným predniesla  Správu 

o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 188. 

 

K bodu č. 8 

Starosta obce prítomných informoval o výške nezaplatenej istiny úveru zo štátneho fondu 

rozvoja bývania k 31.12.2024. K 28.02.2025 je to suma 355 252, 17 €. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 189. 



K bodu č. 9 

V porovnaní s rokom 2023 vytriedenosť komunálneho odpadu v obci Sokoľ klesla. Kým po 

minulé roky to bolo nad 30%, minulý rok 27,09% . Keďže vytriedenosť je pod 30%, obci 

nemôže byť poskytnutá dotácia. V minulosti bola dotácia použitá na nákup Kuka nádob, príp. 

nádob na uskladnenie posypového materiálu v obci.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 190. 

 

K bodu č. 10 

Vzhľadom k tomu, že nájomné z obecných nájomných bytov je uhrádzané na hlavný účet obce, 

aj rezervný fond je tvorený na tomto účte. Zostatok k 31.12.2024 je vo výške 11 059,- €. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 191. 

 

K bodu č. 11 

Dňa 17.03.2025 zasadala Komisia na ochranu verejného záujmu a prešetrovanie sťažností. 

Záverom z tohto stretnutia je, že starosta obce, riaditeľka MŠ Mária Holubová a kontrolórka 

obce JUDr. Svetlana Pavlíková, PhD. si splnili zákonom predpísané povinnosti a Ing. Ľuboš 

Šuca podal Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov  v zákonom 

stanovenej lehote (do 30.04.2025) a riaditeľka MŠ a kontrolórka obce Sokoľ si taktiež splnili 

zákonom predpísané povinnosti a majetkové priznanie vedúcich zamestnancov vykonávajúcich 

práce vo verejnom záujme podali v zákonom stanovenej lehote.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 192. 

 

K bodu č. 12 

V súvislosti s realizáciou kanalizácie a jej rozšírením, obec podala žiadosť o rozšírenie 

o dotáciu, kde celková spoluúčasť obce je vo výške 8%. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 193. 

 

K bodu č. 13 

MF SR vyhlásilo výzvu 2/2025, cieľom ktorej je Rozvoj obcí a miest s dôrazom na 

zabezpečenie služieb pre občana – názov projektu: Nákup prevádzkových zariadení. V prípade 

úspešnosti obec plánuje zakúpiť zariadenia do kuchyne v KD. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 194. 

 

K bodu č. 14 

K tomuto bodu programu nepadol žiaden dotaz ako zo strany poslancov OZ, tak z radu 

občanov.  

 

K bodu č. 15 

Z radu občanov Ing. B. Dorov sa opýtal, ako je to s výstavbou kanalizácie, s odvozom 

komunálneho odpadu  a menej funkčným rozhlasom na ul. Záhradnej.  

Na margo starosta obce uviedol, že Environmentálny fond ešte stále kontroluje dodatok 

k zmluve. SC KSK v súvislosti s výstavbou kanalizácie stanovilo podmienku, že kanalizáciu 

na ul. Kostolianskej musí obec zrealizovať najneskôr do konca roka 2025, resp. do marca 2026. 

V opačnom prípade SC KSK nedá súhlas na zásah do cesty, keďže v tomto úseku je 

naplánovaná rekonštrukcia. V prípade odvozu komunálneho odpadu boli poplatky navýšené 

a to aj z toho titulu, že spol. Fúru odkúpila spol. Kosit, ktorá má poplatky a postupy na 



spracovanie komunálneho odpadu nastavené ináč. V prípade rozhlasu, je potrebná výmena 

ústredne, nakoľko pri rekonštrukcii VO boli vymenené aj káble na MR.  Ústredňa je 

nepostačujúca, sú výrazné straty. Obec v dotáciách na rekonštrukciu MR nebola úspešná, preto 

bude potrebné, aby táto rekonštrukcia bola hradená zo zdrojov obce. 

 

Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným a poslancom za účasť a zasadnutie uzavrel. 

 

 

Overovatelia zápisnice 

 

Martin Mikle    ................................................... 

 

Peter Kišiday   ....................................................   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ľuboš Šuca 

    starosta obce 

 

 

 


